



İZMİR



Eski çağlarda adı Smyrna olan İzmir önce Yunan sonra Romalı olmuştur.

Şehir merkezinde bu dönemlerden kalan izlere rastlamak mümkündür.

Bugün İzmir, İstanbul ve Ankara'dan sonra Türkiye'nin en büyük şehridir.

izleyebilirsiniz.

Kadifekale'den muazzam bir şehir manzarası

Şehir merkezi, deniz kıyısı boyunca uzanmaktadır.



1901 yılında yapılan Saat Kulesi İzmir'in sembolüdür.

Aynı zamanda « Ege'nin incisi » olarak anılan şehir her yıl çok sayıda turisti çekmektedir.

İzmir'de birçok üniversite vardır, en eskileri Ege Üniversitesi (1955) ve Dokuz Eylül Üniversitesi'dir (1988).

Balçova'da İzmir Ekonomi Üniversitesi, Bornova'da Yaşar üniversitesi ve Çiğli'de Katip Çelebi Üniversitesi vardır.



Türkçeyi, eğitim, kültür, sanat, ticaret ve eğlence merkezi olan İzmir'de yaşayarak öğrenmek sizin için hoş bir tecrübe olacaktır.





Измир



В древние времена Измир, который назывался Смирна принадлежал Греции, потом Риму.

В центре города можно встретить следы, оставленные этим периодом.

Сегодня Измир является самым крупным городом Турции после Анкары и Стамбула.

Вы можете смотреть потрясающий вид на город с Кадифекале.

Центр города лежит вдоль морского побережья.



В 1901 году построенная Часовая башня является символом Измира.

В то же время, город названный «Эгейская Жемчужина», привлекает множество туристов каждый год.

В Измире есть много университетов, Эге Университет(1955) и Докуз Эйлюль Университет (1988) являются самими старыми.

В Бальчове есть Измирский университет экономики, В Борнове Университет Яшар и в Чили Университет Катиб Челеби.



Живя в Измире который является центром образования, культуры, искусства, торговли и развлечений для вас, будет приятным опытом чтобы изучить турецкий.





IZMIR



In ancient times Izmir is named Smyrna, which had been before Greece then Rome.

In the center of the city it is possible to see the traces left by this period.

Today Izmir is the largest city in Turkey after Ankara and Istanbul.

from Kadifekale.

You can watch a tremendous view of the city

The center of the city lies along the sea coast.



In 1901 was built the Clock Tower, which is the symbol of Izmir.

At the same time, the city is named «Pearl of the Aegean» and has been attracting many tourists every year.

There are many universities in Izmir, Ege University (1955) and Dokuz Eylül University (1988) is the oldest.

There are Izmir University of Economics in Balçova, Yasar University in Bornova and Katib Celebi University in Çiğli.



Learning Turkish life in Izmir, which is education, culture, arts, commercial and entertainment center, will be a pleasant experience for you.

